
 

   PROTOKOLL 

   STYRELSEMÖTE 

 

 

Tid och plats:  2024-12-09, 18:30, Dala SK Mjörn Västra Bodarne   

Närvarande; Henrik O, Eleonor N, Lennart Z, Leif T, Anna-Karin P, Per N, John H. 

och Björn Dahlin (adjungerad)  

 

§ 1. Mötets 
öppnande:  

Vägföreningens ordförande Henrik förklarade mötet 
öppnat. 

§ 2. Fastställande av 
dagordning: 

Dagordningen fastställdes. 

§ 3. Föregående 
mötesprotokoll: 

Genomgång och godkännande av föregående 
styrelseprotokoll 2024-11-11 

§ 4. Bygglovsansök
ningar: 

Inga inkomna 

§ 5. Påbörjade 
byggnationer: 

 Inga kända 

§ 6. Planerade 
arbeten: 

           -     Brunn på gångväg mellan Kyrkvägen och           
Björkängsvägen tar inte emot vatten. Diskussion med 
Vårgårda Hus pågår. 

- Asfaltering, del av Skogsbacken. 
- Snöröjning och halkbekämpning. 

 

§ 7. Utförda arbeten: - Skyltar med texten ”Vinterväghålles ej”  
- Grävning för fiber på Bergsjödalsvägen. 

 

§ 8. Ekonomi: - Vi konstaterar att budgeten är i balans. 
 

§ 9. Övriga frågor: - Styrelsen har skickat en skrivelse till 
Samhällsbyggnadsförvaltningen med frågor och 
begäran om offentliga handlingar som förtydligar 
beslutet att sänka bidraget till föreningen. Vi 
avvaktar svaret på skrivelsen innan vi kan planera 
vidare. 

- Representanter från vår styrelse träffade 
kommunens renhållningsverksamhet för att 



diskutera tömning av våra (hushållsnära) sopkärl. 
Renhållningen vill begränsa hämtningen på vissa 
vägar/vägavsnitt, de vill att kärlen flyttas till annan 
upphämtningsplats. Diskussionen denna gång 
avsåg hämtningen av sopkärl ut efter 
Skogsbacken men andra vägar kan bli aktuella. 
De framförde också andra orimliga krav som de 
internt just nu diskuterar som styrelsen förkastade 
som exempelvis att vi ska starta snöröjningen 
tidigare än vad kommunen själv och gör i tätorten. 
Styrelsen beslutade inkomma med en skrivelse till 
kommunen och uppdrar till Björn att ta fram ett 
utkast till styrelsen för styrelsens godkännande. 

- Fastighetsägare på den del av Björkängsvägen 
som inte ingår i GA9, har hört av sig för att få 
deras vägavsnitt att ingå. Vår ordförande har 
personligen varit i kontakt med deras 
kontaktperson och förklarat vad som krävs inför 
ett övertagande där bland annat en 
lantmäteriförrättning ingår. 

§ 10. Nästa möte: Måndagen den 13 januari klockan 18:30. 

§ 11. Mötets avslut: Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet.    Justeras: 

 

 

 

John Hedlund    Henrik Olsson 

Sekreterare     Ordförande 


